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Møte i politisk ledergruppe 24.10.23 
 
Politisk ledergruppe – hva vil vi med dette organet? 
Ordfører informerte litt om bakgrunnen for politisk ledergruppe. Alle partier er representert med 
en person (som regel gruppeleder), samt utvalgslederne, ordfører og varaordfører. 
Organet skal ikke saksbehandle og det gjør ikke vedtak. Primært skal det være en 
informasjonskanal.  
 
Politisk ledergruppe mener at det er et viktig organ, spesielt med tanke på informasjonsdeling 
og muligheter for diskusjon. Det oppleves som enkelt å stille spørsmål både til ordfører og 
kommunedirektør.  
 
Bør vurdere om lag, foreninger og organisasjoner bør få tid i politisk ledergruppe til å presentere 
aktuelle saker, men kan være en utfordring at møtene er såpass sjelden.  
 
Gode erfaringer også fra kommunedirektøren, det er et nyttig fora for å dele informasjon med 
alle partier.  
 
Fungerer bra å ha møtene både fysisk og på Teams.  
 
Lage møteplan for politisk ledergruppe. Neste møte i desember.  
 
Samferdselssaker 
 
E39:  
Flere var til stede på Veveriet på møte angående E39.  
Ordfører og næringslivssamarbeid knyttet til E39 har jevnlige møter og forsøker å fremme 
ønske om fire felt.  
 
FV450: 
Det jobbes med utarbeidelse av konkurransen i forhold til Bergsura. Til neste møte i politisk 
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ledergruppe er det ønskelig med oppdatert informasjon om både Bergsura og prosjekt ved 
Byrkjedalstunet.  
 
FV 506 Edlandsgeilane: 
Nye fartsdumper fungerer bedre enn de forrige. Fra Rogaland fylkeskommune sin side er det 
ikke aktuelt å gjøre noe med denne før ny tverrforbindelse er på plass. 
 
NTP 
Det jobbes med ny nasjonal transportplan 
 
Ålgårdbanen 
Ålgårdbanen ligger fremdeles inne i jernbanenettet. Dette er positivt for ny drift av Ålgårdbanen.  
 
Innspill og gjennomgang politikeropplæring 
Politikeropplæring på Utstein Kloster Hotell 23-24.11.  
Det arrangeres felles transport.  
 
Opplegget vil ta for seg en bred gjennomgang av rollen som folkevalgt.  
 
Innspill til politikeropplæring: 

- Plan- og bygningsloven – ønskelig med et eget kurs vedrørende dette.  
- Støtteapparat / administrasjon / erfarne politikere – hvordan benytter vi oss av dette?  
- Viktig at vi sikrer at alle nye trygges i å utøve politikk / gå på talerstolen.  

 
 
Innspill styringsgruppe nytt helsekvartal 
 
Det foreslås at ordfører, varaordfører og utvalgslederne får fullmakt til å foreslå navn til 
styringsgruppen for nytt helsekvartal. – kalle inn til teamsmøte.  
 
I dag er styringsgruppen bestående av mange personer og gruppen er bredt sammensatt. Det 
foreslås at sammensetningen fra i dag videreføres.  
 
 
Informasjon fra ordfører og kommunedirektør: 
 
Overordnet bilde på kommunens økonomiske situasjon: 

- To gode økonomiske år med gode netto driftsresultat 
- Vært bevisst på å ikke ta opp store lån de siste to årene 
- Grønn sone etter trafikklysmodellen (sunn kommuneøkonomi) 
- Utfordring med aldrende befolkning og færre i arbeidsfør alder. 
- Kommunen har fått flere store oppgaver, blant annet flykntinger, flere heldøgns omsorgsplasser for eldre 
- Økt bemanning de to siste årene 
- 75 % av våre driftsutgifter går til lønn 
- Styrer mot et merforbruk på 30 millioner kr ut over budsjettet, netto driftsresultat på 0. Ikke bærekraftig 

på lengre sikt.  
- Mål på netto driftsresultat på 2 % 
- Innført ansettelseskontroll 
- Tettere oppfølging av avdelinger som ikke klarer å holde budsjettrammene sine 
- Se på hvilke ikke-lovpålagte tjenester vi kan slutte med. 
- Jobber med prosjekt omstilling 2035. 
- Innbyggernes forventninger til kommunen – forventningene må være i tråd med rammebetingelsene 

våre.  
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Raset i Kongsgata: 
- Geolog har vært på befaring, både ved syn, drone og på topp av fjell, samt taubefaring.  
- Løse steinmasser er fjernet fra selve løsneområdet 
- Utarbeidet rapport med oppdatert tilbakemelding om kortsiktige grep.  
- Renovasjonsbygg; driftshall og kontorbygg – ikke i bruk og besøk på bygget må avtales med nærmeste 

leder.  
- Brannstasjon og bygg 2 er åpnet igjen. 
- Rensker nå hele fjellsiden for løse steinmasser. Håp om å friskmelde bygg 3 i neste uke. 
- Den 3. november vil det foreligge en større rapport på veien videre.  
- Ansatte finner alternative kontorplasser i andre bygg, samt på hjemmekontor.  

 
Informasjon fra ordfører: 
 

- UKS skal tildele priser i første møte. Nominasjoner og innspill sendes inn på forhånd. Frist 1. november.  
- Intervju med KORUS denne uke, med blant annet ordfører og representanter fra ungdomsrådet.  
- Kanalhuset – presentasjon hos Statsforvalteren – NRK lager reportasje om dette. 
- Jærrådet – varamedlemmer ble valgt på det konstituerende kommunestyremøtet. Samarbeidet i Jærrådet 

oppleves som viktig.  
 
Prideflagg: 

- Kommunestyrevedtak på at det skal flagges med regnbueflagg når det avholdes Rogaland på Skeivå. 
- Skjedd hærverk med flagget begge to foregående år. Begge gangene er det blitt politianmeldt, men 

politiet har henlagt sakene.  
- Det jobbes nå med et flaggreglement som skal politisk behandlet.  

 
Veimuseet: 

- Frode og Marit har jobbet med dette for å se på muligheter for videre drift. Har forsøkt å få til et møte 
med befaring, men vegmuseet ønsker ikke å delta på et slikt møte enda.  

- Forsøker å ta kontakt med Rogalandsbenken for å trekke saken fram der.  
 
 
 
 
 


